

圖資與檔案學刊

第 16 卷第 1 期 (第 104 期) | 2024 年 6 月 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

目次

序言	i-vi
學術論文	
閱讀策略融入國小數學科教學對於學生學習動機與成效之影響：以南投縣某國小三年級為例 林巧敏、彭家文	1-37
基於文本分析的綜合關係網路建模—以海外台灣左翼資料庫為例 吳怡潔、薛化元	38-68
基於檔案價值鑑定政策內容分析之鑑選指標研究 黃鈺婷	69-109
實務工作報告	
臺灣政治與社會發展史料—史明史料典藏計畫工作紀實 蕭晏翔	110-143

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 16, No. 1 (No.104) | June 2024 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

Contents

Editorial i-vi

Research Articles

The Impact of Integrating Reading Strategies into Mathematics Teaching on Students' Learning Motivation and Outcomes: Taking the Third Grade of an Elementary School in Nantou County as an Example 1-37

Chiao-Min Lin & Jia-Wen Peng

Exploring Interpersonal Networks Based on Text Analysis: Insights from the Overseas Taiwanese Leftist Database 38-68

Yi-Chieh Wu & Hua-Yuan Hsueh

A Study on Appraisal and Selection Indicators Based on Content Analysis of International Archival Appraisal Policies 69-109

Yu-Ting Huang

Practical Report

Historical Materials on Taiwan's Political and Social Development: The Preservation Digitization Project of Sú Bing's Archival Materials Work Records 110-143

Yen-Hsiang Hsiao